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SØRFOLD: RØST: STEIGEN: MELØY: RØDØY: TYSFJORD:

Jervejente og sauegutt blir
glade i hverandre. Det kan
bety trøbbel. Under Kraftfes-
tivalen har kulturskolen pre-
miere på musikalen Marg og
bein. Over 40 elever er med.
Derav 27 danseelever. 

Marg og bein
Røst og resten av landets
kommuner utfordres nå av
Kreftforeningen til å gi en
krone per innbygger i forbin-
delse med årets innsamlings-
aksjon. I fjor kom det inn 16
millioner kroner i aksjonen.

Utfordres i aksjon
Steigen kommune har fått et
nytt avslag på sine søknader
om pengestøtte til allhus-
prosjektet i Leinesfjord. Den-
ne gangen fra Nortura, som
synes prosjektet er meget
bra, men ikke kan støtte det.

Nytt allhus-avslag
Meløy grendeutvalg har fått
flere henvendelser fra folk
som er fortvilet over forsøp-
ling ved moloen på Ytre Mel-
øy. De ber Meløy kommune
om å ta tak i saken, og bidra
til at søppelet blir fjernet. 

Forsøpling på Meløy
«Rødøy Stå På» arrangerer
fastelavnsfeiring i Solparken
på Rødøya den 19. februar.
Det blir marked og aktivite-
ter for store og små, samt
salg av fastelavnsboller, pøl-
ser og varm drikke. 

Fastelavn i parken
Nordland fylkeskommune
har returnert søknader fra
Gildeskål Forskningsstasjon
og Tysfjord Marine Farm om
nye lokaliteter i Tysfjord i på-
vente av at ny kommune- og
kystsoneplan blir ferdig.

Søknader i retur

Renathe Helen
Hansen fra Bodø har
tenkt høyt om fram-
tida i lag med 49
andre ungdommer.

Trude Landstad 48 04 77 73
tl@an.no

OSLO: I går fikk finansminister
Sigbjørn Johnsen høre hva de
kom fram til.

– Dette var det veldig spesielt
og utrolig spennende å være
med på, sier 18-åringen begeis-
tret. 

Finansministeren inviterte
tre ungdommer fra hvert fylke
til en ungdomskonferanse. I åtte
timer i går diskuterte de dagens
og framtidens Norge.

Bil under jorda. Ungdommene
ble delt inn i grupper som skulle
ta for seg hvert sitt tema.

– Noen snakket om arbeid,
andre om velferd, og min grup-
pe diskuterte miljø, forteller Re-
nathe.

– Hva kom dere fram til?
– Det var så mye, men vi fore-

slo i alle fall at veiene skal legges
under byene og ikke oppå. Og vi
ønsker biler som ikke går på olje.
Vi fant på et slagord som sier at
vi kan ikke ta opp oljen når bi-

lene går på vann. Før eller siden
blir olje ut.

Renathe er med i ungdom-
mens fylkesting. 

– Sånn var det med de fleste
som var der. Da er vi jo fra før
veldig interessert i politikk, og
dette her var ikke akkurat noen
nedtur, ler hun.

Koselig minister. – Hvordan
var det å møte finansministe-
ren?

– Han var veldig koselig og
jordnær. Han ville virkelig høre
på oss og hva vi mener.

– Hva skjer nå etterpå med
alle ideene?

– Han sa at han vil opprette
en Facebook-gruppe der vi
skal diskutere dette videre.

Utfordringen. Sigbjørn John-
sen forklarer bakgrunnen for
konferansen med det han kaller
generasjonskontrakten:

Befolkningen blir stadig el-
dre, og det betyr at en mindre
andel må finansiere velferden. 

– Vi må innrette oss slik at vi
også i framtiden kan sikre at vi
har et godt velferdstilbud i alle
livets faser, fra barnehage og
skole som ung til pleie og om-
sorg som gammel. Vi som lever i
dag må dekke våre behov uten å
ødelegge kommende generasjo-
ners mulighet til å dekke sine.

Renate (18) i tenke-
tank med Sigbjørn

På ministermøte. Renathe Helen Hansen syntes finansministeren
var både jordnær og koselig.                                           Foto Terje Pedersen

gravklipp

Bodø kirkelige felles-
råd bestemmer selv
hvor de skal kutte.

Rune Grønlie 41 51 81 40
rg@an.no

BODØ: Ordfører Ole Hjartøy
understreker at de kun gir felles-
rådet penger. Så er det oppil dem
hvordan de skal brukes.

– Vi hadde et møte med felles-
rådet før jul, og det er klart det
han sier. Dette er en konsekvens

han synliggjør. Da må bare vi i
etterkant drøfte konsekvensene,
og se om det er noe vi kan gjøre
med det, sier Hjartøy.

– Er det vurdert å gi dem litt
mer penger?

– I dag har vi ikke noe, men
hvis dette er konsekvensen må vi
se på saken når vi behandler øko-
nomiplanen. Men i dag tar vi til
etterretning at dette er noe han
må gjøre.

Ole Hjartøy understreker at
det har vært kutt jevnt fordelt
over alt.

– Også i selve Bodø kommune,
sier han.

Totalt fikk Bodø kirkelige fel-
lesråd 22.718.600 kroner i til-
skudd fra Bodø kommune. Dette
ble enstemmig vedtatt av Bodø
bystyre.

Før budsjettet ble behandlet
søkte fellesrådet om 24.590.900
kroner i tilskudd.

De fikk altså nesten to millio-
ner kroner mindre.

Kan ikke love gravklipp
         graveierne betaler for å få klippet gresset rundt gravminnene. Foto: Tom Melby

BODØ: Hamsunsenteret er blant
dem som har fått tilskudd fra
Forskningsrådet. 

I det såkalte VRI-prosjektet
(virkemidler for regional FOU og
innovasjon) har Nordland så
langt i år bevilget 1,2 millioner
kroner. Åtte søkere innen opp-
levelsesbasert reiseliv har fått
støtte. 

Blant disse er: Hamsunsente-
ret (80.000 kroner), fjellgården
Eldsmo (80.000 kroner), Bioforsk
Nord – matopplevelser på Helge-
land (200.000 kroner), Opplevel-
sesproduksjon i bedriftsnett verk i
Saltstraumen (95.000 kroner) og
Nordlandsforskning – hvordan
skaper kulturnæringer attraktive
steder (200.000 kroner). 

1,2 millioner kroner til reiseliv


